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VASTGESTELD VERSLAG CKC Drentheraad 

Datum: dinsdag 15 oktober 2024 

Locatie: MFA Schakelveld, Assen 
 

A ALGEMEEN DEEL (CKC DRENTHERAAD MET COLLEGE VAN BESTUUR) 

1 Opening en welkom 

De voorzitter opent het overleg en heet iedereen welkom.  

 

2 Vaststelling van de agenda 

De agenda wordt vastgesteld zoals voorgesteld. 

 

3 Ter vaststelling: verslag CKC-raad d.d. 17-09-2024 

Het verslag wordt ongewijzigd vastgesteld.  

Naar aanleiding van het verslag wordt gevraagd hoe de raad wordt meegenomen 

in de ontwikkeling van het prijsbeleid kinderopvang 2025. Het bestuur zal de di-

recteur ondersteuningsbureau vragen hierover de raad te informeren.  

 

4 Mededelingen CvB 
Het CvB heeft geen mededelingen. 

 

5 Rondvraag 

De vraag wordt gesteld of er op de website van CKC Drenthe nog informatie wordt 

opgenomen over zijinstromers en over stagiaires. Het bestuur neemt dit mee en 

zal het antwoord terugkoppelen. Met betrekking tot de stagiaires was ook de 

vraag of het klopt met de afspraken dat pabo-stagiairs centraal worden geplaatst 

en dat dit voor de plekken in de kinderopvang decentraal gebeurt.  

 

 

B OVERLEGDEEL (CKC-RAAD MET COLLEGE VAN BESTUUR) 

 

 

6 Presentatie CvB t.b.v. het vierjarig bestuursonderzoek door de Inspectie 

van het Onderwijs 
Het CvB licht toe dat er al een voorgesprek met de inspectie is geweest. Hieruit 

kwam naar voren dat de inspectie geen financiële risico’s ziet; dit betekent dat dit 

verder buiten het onderzoek valt. De aandachtspunten die de inspectie op basis 

van de risicoanalyse ziet, worden door het CvB gedeeld. In het kader van het be-

stuursonderzoek zullen er wel enkele kindcentra worden bezocht, maar er vinden 

geen klasbezoeken plaats.  
Het doel van deze presentatie van het CvB is om transparant te zijn, met de pre-

sentatie te oefenen en om feedback te krijgen. 
Naar aanleiding van dia 6 over de ontwikkeling van een familie- naar een professi-

onele cultuur wordt gevraagd of mensen elkaar nu ook meer aanspreken dan 

voorheen, wordt geantwoord dat dit groeiende zal zijn.  

https://conod.sharepoint.com/:p:/r/sites/CKC-raad/Gedeelde%20documenten/Vergaderingen/2024-10-15/06%202024-10-14%20CKC%20Drenthe%20powerpoint%20bestuursonderzoek.pptx?d=w7e5ce704a69c4cfc9970acd15ab10fc3&csf=1&web=1&e=q4QyJN
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Naar aanleiding van dia 7 wordt toegelicht dat het schoolgewicht iets zegt over de 

mate van achterstand (minder gunstige achtergrondkenmerken) van de leerlin-

genpopulatie: hoe hoger de score, hoe minder gunstig de achtergrondkenmerken. 
 

Op de vraag waarover het gesprek van de Inspectie met de CKC-raad zal gaan, 

wordt aangegeven dat het vooral zal gaan of de medezeggenschap goed zijn rol 

kan nemen en of de raad het CKC-beleid erkent. 
 

7 Evaluatie Reglement en Statuut Medezeggenschap CKC Drentheraad 
Vanuit de raad wordt een werkgroep gevormd die de documenten zal bekijken. 

Hiertoe wordt een afspraak in december geprikt. De verwachting is dat het dan in 

januari in de raad kan worden besproken. 
 

8 Bestuurlijk jaarplan 2024-2025 
Het bestuur licht toe dat met het oog op continuïteit en met de aanstaande ont-

wikkeling van een nieuw koersplan gekozen is voor dezelfde thema’s als in het vo-

rige jaarplan. Voor wat betreft de adviesraad identiteit die het bestuur wil instel-

len: het gaat om mensen van binnen en buiten die over dit thema willen meeden-

ken en over hoe we anno nu invulling geven aan onze waarden en bronnen. 
Op de vraag of CKC doorgaat met de vier pijlers zoals die nu in het Koersplan 

staan, antwoordt het bestuur dat dit niet per se het geval hoeft te zijn; de kans is 

wel groot dat de thema’s christelijk en duurzaam terugkomen. 
Voor wat betreft het in positie brengen van de regiovoorzitters licht het CvB toe 

dat directeuren in regio’s samenwerken; per regio is er een directeur die als taak 

heeft het overleg voor te zitten. Daarnaast kunnen de regiovoorzitters zo nodig 

het bestuur in lokale overleggen vertegenwoordigen. 
Vanuit de raad wordt geconstateerd dat de reflectie in het bestuurlijk jaarplan vrij 

positief is; de vraag is of er ook rode vlaggen zijn. Hierop antwoordt het CvB dat 

dat het geval is. Als voorbeeld noemt het bestuur de financiële situatie, de contac-

ten met sommige bestuurlijke partners en de uitdaging op het gebied van het 

nieuwkomersonderwijs. Ook de integratie onderwijs-kinderopvang is nog niet op 

alle plaatsen gerealiseerd. 
 

9 Ter informatie: Bestuurlijke perioderapportage 2024.2 en Schriftelijke 

mededelingen 
Vanuit de raad wordt geconstateerd dat het erop lijkt dat de stijging in kinderop-

vang niet begroot was. De vraag is of er inzicht is in de wachtlijsten voor kinder-

opvang bij de verschillende kindcentra en impact ervan op de werving van de 

scholen? Het bestuur antwoordt dat dit inzicht er op kindcentrumniveau is. De be-

perking zit ‘m in de fysieke ruimte en de beschikbaarheid van medewerkers. Over 

het algemeen is er flink meer behoefte aan kinderopvang. 
Naar aanleiding van de trendanalyses wordt de vraag gesteld hoe dit werkt als 

Kindcentra worden vrijgelaten in hun keuzes voor methodes? Het bestuur ant-

woordt dat ieder kindcentrum zelf kiest voor de wijze van toetsing en het leerlin-

genvolgsysteem. De afdeling kwaliteit haalt de trendanalyses op om de stichtings-

brede trends eruit te halen, gericht op factoren die door de kindcentra kunnen 

worden beïnvloed. Ook wordt er gekeken naar wat er stichtingsbreed nodig is, wat 

leidt tot onderwerpen voor de netwerken, waar van elkaar en samen wordt ge-

leerd. 
In de rapportage staat m.b.t. de uitstroom van directeuren opgenomen dat er van 

twee directeuren afscheid is genomen. Het CvB licht toe dat hiermee is bedoeld 

dat met deze directeuren een vaststellingsovereenkomst is gesloten. 
Het bestuur geeft aan dat de vraag naar het percentage zzp’ers is uitgezet en dat 
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het antwoord zal worden teruggekoppeld aan de raad. 
Op de vraag of CKC-locaties die vol zijn, doorverwijzen naar andere kindcentra 

van CKC, antwoordt het CvB dat hier geen beleid op is. Directeuren zouden het 

onderling kunnen afstemmen, maar binnen CKC staat de keuzevrijheid van ouders 

voorop. 
Het CvB deelt mee dat de vorige avond een ouderavond heeft plaatsgevonden bij 

School 59 over het voorgenomen besluit van het bestuur dit kindcentrum per 1 

augustus 2025 te sluiten, of eventueel augustus 2026. Het aantal leerlingen is te-

ruggelopen en groei ligt niet in de verwachting. Met het oog op de geplande 

nieuwbouw was een besluit nodig; de gevraagde investering is niet verantwoord in 

het licht van de huidige en te verwachte aantal leerlingen. De norm is 25 leer-

lingen, maar de vraag is ook of dat goed is voor kinderen. De medewerkers zijn in 

dienst bij de stichting. Er is inmiddels een procesbegeleider aangesteld. Aanslui-

tend wordt gevraagd naar de situatie bij De Beatrix in Beilen. Het CvB geeft aan 

dat de situatie nu stabiel is, er zijn geen nieuwe overstappers meer. Het aantal 

leerlingen daar is boven de norm. 
 

 

C INTERN OVERLEG CKC DRENTERAAD 

 

10 Vooruitblik naar 12 november: 

a. Gesprek met de Inspectie van het Onderwijs 

Vanuit de raad neemt een drietal leden deel. Vanuit het secretariaat zullen de 

uitkomsten van het startgesprek (4 november) aan hen worden teruggekop-

peld en dan zal ook even worden nagegaan of een voorbereidend gesprek no-

dig is. 

b. Halfjaarlijks gesprek met de RvT 

Er wordt afgesproken wie hieraan deelnemen. 

 

11 Activiteitenplan CKC-raad 2024/2025 

a. Vacature medewerker KO per december 

De werving hiervoor wordt opgestart (actie bestuurssecretaris). 

b. Functie technisch voorzitter 

Verzoek aan de leden is om over deze functie die deze zomer vacant komt, na 

te denken. 

c. Verdeling van kindcentra over de leden 

Verzoek is om dit in te vullen in het document; per kindcentrum één contact-

persoon. 

d. Inhoudelijke aandachtspunten voor 2024/2025 
Verzoek is om hierover na te denken; dit komt de volgende keer terug. 

12 Ouder- en leerlingtevredenheidsonderzoek 

Een aantal opties wordt besproken. Op basis hiervan is aan de directeur Onder-

steuningsbureau voorgesteld om de volgende vragen op te nemen: 

- Bent u bekend met de wijze waarop de medezeggenschap voor ouders binnen 

uw kindcentrum is georganiseerd? 

- Bent u bekend met de wijze waarop de medezeggenschap voor ouders op het ni-

veau van CKC Drenthe is georganiseerd? 

Ook de andere suggesties zijn doorgegeven. 

 

13 Terugblik op het overleg en sluiting 

De voorzitter sluit het overleg. 


